

Digital Streaming

T&C

Shahid

Shahid VIP

- Offer valid on Shahid VIP Plan 12 months
- Once the subscription plan is purchased, it cannot be returned/canceled/refunded
- Coupon code is non-transferable
- Coupon code will only work once per user
- The person who has the coupon code is deemed to be the beneficiary
- The user/consumer will be responsible for the coupon code being lost, stolen, or used without permission
- Validity of the coupon code cannot be extended

- العرض ساري فقط على خطة شاهد VIP لمدة 12 شهرًا
- بمجرد شراء خطة الاشتراك، لا يمكن إرجاعها/إلغاؤها/استرداد قيمتها
- رمز القسيمة غير قابل للنقل
- لن يعمل رمز القسيمة إلا مرة واحدة لكل مستخدم
- يعتبر الشخص الذي لديه رمز القسيمة هو المستفيد
- سيكون المستخدم/المستهلك مسؤولاً عن فقدان رمز القسيمة أو سرقة أو استخدامه دون إذن
- لا يمكن تمديد صلاحية رمز القسيمة

Sony Liv

- This code is issued and is the property of Culver Max Entertainment Private Limited India (CMEPL) (formerly known as Sony Pictures Networks India Private Limited)
- This code can only be redeemed in Visa GCC region only.
- This code cannot be used/clubbed with an existing subscription / offer on the SonyLIV app or website or any other source.
- This code is non-refundable and cannot be transferred for value or redeemed for cash. It is not a credit/debit code. This code is not a legal tender & does not entail any civil/criminal liability on CMEPL.

- Culver Max Entertainment Private Limited India shall not be held responsible for any misuse, theft, transfer occurred after the purchase of the code.
- Any dispute arising with respect to the code will be subject to the exclusive jurisdiction of competent courts in Mumbai. The existence of any dispute if any will not constitute any claim towards CMEPL.
- Use of this code constitutes acceptance of the terms and conditions as available on <https://www.sonyliv.com/terms-of-use>.

- هذا الرمز صادر من شركة كولفر ماكس إنترتينمنت برايفت ليمتد الهند (CMEPL) ، (المعروفة سابقًا باسم سوني بيكتشرز نيتوركس الهند برايفات ليمتد)، وهو ملكية خاصة للشركة
- هذا الرمز صالح للاستخدام في فيزا بدول مجلس التعاون الخليجي فقط.
- لا يمكن استخدام هذا الرمز/دمجه مع اشتراك/عرض موجود على تطبيق SonyLIV أو الموقع الإلكتروني أو أي مصدر آخر.
- هذا الرمز غير قابل للاسترداد ولا يمكن تحويله مقابل قيمة أو استبداله نقدًا. إنه ليس رمز ائتمان/خصم. هذا الرمز ليس نقدًا قانونيًا ولا يتضمن أي مسؤولية مدنية أو جنائية على شركة كولفر ماكس إنترتينمنت برايفت ليمتد الهند.
- لن تتحمل شركة كولفر ماكس إنترتينمنت برايفت ليمتد الهند مسؤولية أي سوء استخدام أو سرقة أو نقل حدث بعد شراء الرمز.
- أي نزاع ينشأ فيما يتعلق بالرمز يخضع للاختصاص الحصري للمحاكم المختصة في مومباي. إن وجود أي نزاع إن وجد لن يشكل أي مطالبة تجاه شركة كولفر ماكس إنترتينمنت برايفت ليمتد.
- يمثل استخدام هذا الرمز قبولاً للشروط والأحكام المتوفرة على-<https://www.sonyliv.com/terms-of-use>.